
P R O T O K Ó Ł  Nr XXVI/09 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu  24 marca  2009 roku w godzinach  900 – 1400 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk,  radny Rady Powiatu p. Mirosław 
Bartoś, dyr. Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podl. p. Urszula Wołodko. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 
2. Sprawy organizacyjne 

a/ stwierdzenie quorum 
b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
c/ ustalenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
    1/ regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków:  
        za wysługę lat, motywacyjnego,  funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe obliczenia  
        i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych  
        zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w  
        szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska 
    2/ udzielenia odpowiedzi na wezwanie Pana Sławomira Szymańskiego do usunięcia  
        naruszenia prawa uchwałą Rady Gminy Nr XII/87/99 z dnia 16.09.1999r. w sprawie  
        wyboru ławników na kadencje 2000-2003 dla Sądu  Rejonowego w Radzyniu Podlaskim 
    3/ wyraŜenia woli realizacji projektu w ramach Poddziałania 9.1.1. Programu Operacyjnego  
        Kapitał Ludzki 2007-2013 realizowanego przez Przedszkole Samorządowe w  
        Komarówce Podlaskiej oraz udzielenia pełnomocnictw. 
    4/ rozpatrzenie skargi w sprawie nieudzielania informacji publicznej przez Wójta Gminy  
        Komarówka Podlaska. 
4. Interpelacje i zapytania 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
6. Wolne wnioski i informacje 
7. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.1. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - dokonał otwarcia  sesji. 
Powitał wszystkich  przybyłych. 
 
Ad.2  a/   stwierdził  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania   
uchwał , poniewaŜ  na 15 radnych  ustawowego   składu  Rady  w sesji uczestniczy  – 14 
radnych / nieobecny radny Grzegorz Domański – usprawiedliwiony /. 
Sesja została zwołana na wniosek Komisji Rewizyjnej – załącznik do protokołu. 
Pan Wójt równieŜ wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad  2 uchwał: 
1/     regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków:  
        za wysługę lat, motywacyjnego,  funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe obliczenia  
        i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych  
        zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w  
        szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska 
2/ wyraŜenia woli realizacji projektu w ramach Poddziałania 9.1.1. Programu Operacyjnego  
        Kapitał Ludzki 2007-2013 realizowanego przez Przedszkole Samorządowe w  



        Komarówce Podlaskiej oraz udzielenia pełnomocnictw. 
b/ protokół z  ostatniej  sesji  był  wyłoŜony  do  wglądu, proponuję  przyjęcie bez 
odczytywania . 
Proszę o uwagi. 
Uwag nie zgłoszono. 
 

Za przyjęciem  protokołu  bez odczytywania   głosowano : 13 za, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. 
 
c/ proponowany porządek obrad Państwo otrzymali – przedstawił treść. 
 
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 13za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
 
Ad.3/1. Sekretarz Gminy  - w związku  ze zmianą ustawy – Karta Nauczyciela   
- przygotowaliśmy projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków:   za wysługę lat, motywacyjnego,  
funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe obliczenia  i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych   zastępstw oraz wysokość i warunki 
wypłacania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w     szkołach, których organem 
prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska 
 
Radna Joanna Krupska – ile mamy związków zawodowych nauczycieli? 
 
Sekretarz Gminy – Związek Nauczycielstwa Polskiego 
 
Wójt Gminy  – tylko jeden ma prawo decydowania. 
 
Radna Joanna Krupska – dlaczego więc w projekcie uchwały pisze, ze po uzgodnieniu ze 
związkami zawodowymi nauczycieli? 
 
Sekretarz Gminy – poprawiamy – na Związek  Nauczycielstwa Polskiego. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – p. Maria Sokołowska – opinia Komisji jest 
pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy -  przedstawiła projekt uchwały  w sprawie  regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków:   za wysługę lat, 
motywacyjnego,  funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe obliczenia   i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych   zastępstw oraz wysokość 
i warunki wypłacania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w   szkołach, których organem 
prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska 
 
 Uchwała w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania dodatków:  za wysługę lat, motywacyjnego,  funkcyjnego, za 
warunki pracy, szczegółowe obliczenia  i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych  zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 
nagród dla nauczycieli zatrudnionych w  szkołach, których organem prowadzącym jest 
Gmina Komarówka Podlaska  została podjęta w głosowaniu : 13 za, 1 radny wstrzymał 
się od głosu / obercnych14/ i stanowi załącznik do protokołu. 



Ad.3/2. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - przedstawił treść pisma  
z jakim wystąpił p. Sławomir Szymański . 
 
Sekretarz Gminy – p. Sławomir Szymański  wystąpił do nas z wnioskiem o udostępnienie 
informacji publicznej  - protokołu z sesji Rady Gminy na której podejmowana była uchwała 
w sprawie wyboru ławników  do Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim – otrzymał ksero 
dokumentów i  wystąpił z wezwaniem  do usunięcia  naruszenia prawa . 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Monika Piątkowska -  Komisja  nasza zajmowała 
się tym tematem, w obecności  radcy prawnego , który stwierdził, Ŝe nie  tu naruszenia prawa 
i  jako  Komisja  przychyliliśmy się do jego stanowiska. 
 
Radny Andrzej Romaniuk -  dlaczego dla jednych  7 głosów ” za” było naruszeniem prawa  
a dla innych nie / udział w głosowaniu wzięło 14 radnych/. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – głosowanie było powtórzone czy kontynuowane? – uwaŜam, Ŝe 
ten Pan  na tym się opiera. Musimy uwaŜać  by nie popełnić  błędu. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski    - Komisja Rewizyjna miała takie 
same  wątpliwości, ale radca prawny stwierdził, Ŝe prawo nie zostało naruszone. 
JeŜeli będzie odwołanie to rozpatrzy je Sąd Administracyjny. 
 
Radny Janusz Mazuruk – sprawa jest dyskusyjna, jasnej sytuacji tutaj nie ma. 
W naszym posiedzeniu  uczestniczył  radca prawny, analizował tą sprawę  i  wydał taką 
opinię. PrzecieŜ  uchwała ta, po podjęciu teŜ była w nadzorze i nikt jej nie zakwestionował. 
Proponowałbym przyjąć  uchwałę  i uznać, Ŝe skarga jest bezzasadna  zgodnie z  opinią radcy 
prawnego  i  ze względu na naszą nieznajomość prawa. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na 
wezwanie Pana Sławomira Szymańskiego do usunięcia  naruszenia prawa uchwałą Rady 
Gminy Nr XII/87/99 z dnia 16.09.1999r. w sprawie    wyboru ławników na kadencje 2000-
2003 dla Sądu  Rejonowego w Radzyniu Podlaskim 
 
 Uchwała w sprawie udzielenia odpowiedzi na wezwanie Pana Sławomira 
Szymańskiego do usunięcia  naruszenia prawa uchwałą Rady Gminy Nr XII/87/99 z 
dnia 16.09.1999r. w sprawie     wyboru ławników na kadencje 2000-2003 dla Sądu  
Rejonowego w Radzyniu Podlaskim została  podjęta  w głosowaniu: 10za, 4 radnych 
wstrzymało się od głosu / obecnych 14/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/3.  Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podl. p. Urszula Wołodko -  
Projekt przygotowaliśmy na 2 lata, jest on skierowany do wszystkich dzieci – głównie na 
zajęcia  dodatkowe. 
Projekt daje nam 268 tys. zł., zatrudnienie: 1 etat nauczyciela i 1/3 etatu woźny oddziałowej. 
Będzie teŜ zwolnienie z opłaty  stałej  - 4 latki przez okres 2 lat /  będziemy płacić ze środków 
projektu/. 
Projekt ten przedstawiany był bardziej szczegółowo Komisji Oświatowej . 
 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty  p. Maria Sokołowska -  opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 



Radny Jan Borowik – przecieŜ na jednym z posiedzeń Komisji była mowa o podwyŜszeniu  
stawki opłaty stałej  za Przedszkole  z 55 zł. na 65 zł. 
 
Radny Sławomir ILczuk – rozmawialiśmy na ten temat , propozycje były , ale uchwała nie  
była podejmowana. 
 
Radna Joanna Krupska – o podwyŜszeniu stawki rozmawialiśmy  wówczas gdy była mowa 
o 3 latkach  i chodziło  o  zatrudnienie nowego pracownika.- październik 2008r. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   -  na najbliŜszej sesji wyjaśnimy tą 
sprawę. 
 
Radny Janusz Mazuruk -  podział  środków -  na zakup sprzętu i na zajęcia dla dzieci? 
 
Pani Urszula Wołodko -   na zajęcia ok. 15 tys. zł.  a na sprzęt 10%. 
 
Pan Krzysztof Stańko – sołtys wsi Przegaliny DuŜe -  czy wdraŜając ten program widzi 
Pani  strony pozytywne czy negatywne? 
 
Pani Urszula Wołodko – gdybym nie widziała potrzeby to bym tego projektu nie pisała. 
Jest to program wyrównywania szans. Daje mi to szansę lepszego przygotowania dziecka do 
nauki w szkole. Chciałabym by wszystkie dzieci miały szansę skorzystania z tego  
wychowania przedszkolnego. 
Przedszkole to placówka, która ma być otwarta dla  dzieci i niedroga. 
U nas koszt miesięczny 130 zł. – przeciętnie. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli realizacji 
projektu w ramach Poddziałania 9.1.1. Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 2007-2013 
realizowanego przez Przedszkole Samorządowe w         Komarówce Podlaskiej oraz 
udzielenia pełnomocnictw. 
 
 Uchwała w sprawie wyraŜenia woli realizacji projektu w ramach Poddziałania 
9.1.1. Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 2007-2013 realizowanego przez 
Przedszkole Samorządowe w  Komarówce Podlaskiej oraz udzielenia pełnomocnictw 
została podjeta w głosowaniu: 13za, 1 radny wstrzymał się od głosu / obecnych 14/  
i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Ad.4. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski    - skargę złoŜyła   radna 
Joanna Krupska do Pana Stanisława Romanowskiego  Kierownika Delegatury Lubelskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Białej Podlaskiej, który  przekazał  skargę  wg właściwości 
rzeczowej do rozpatrzenia  Radzie Gminy. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Monika Piątkowska -  skargę przeanalizowaliśmy, 
rozmawialiśmy z  radną Joanną Krupską oraz z Panem Wójtem , w posiedzeniu Komisji 
uczestniczył równieŜ radca prawny. 
Po zapoznaniu się ze skargą Komisja nasza uznała skargę za bezzasadną. 
 
Radna Joanna Krupska – proszę przedstawić treść skargi. 
Skoro  radca prawny podpisał  uchwałę w sprawie poprzedniej skargi to dlaczego nie  
podpisał się  pod  tą  tyczącą mojej skargi. 



Sekretarz Gminy – Pan  radca  jeszcze był i  poprosiłam o  podpis. 
 
Radna Joanna Krupska – gdy były przygotowywane dokumenty  był radca prawny , czy 
nie? 
Zostałam poproszona  przez Komisję Rewizyjną  na przesłuchanie  ale  termin 7 dniowy nie 
został zachowany więc złoŜyłam wniosek o odroczenie posiedzenia  Komisji. 
W ponownym posiedzenie Komisji  wzięłam udział i udzieliłam wyjaśnień. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Monika Piątkowska -  to nie było przesłuchanie 
tylko posiedzenie Komisji rozpatrującej skargę i została Pani  poproszona o złoŜenie 
wyjaśnień. 
Przedstawiła treść skargi oraz uzasadnienie do uchwały – które radni otrzymali w materiałach 
na sesję. 
 
Radna Joanna Krupska – uwaga – moŜe napisałam  nieprawdę , jeśli chodzi o ten 
Komisariat  - chodziło mi o filmowe Komisariaty – zwracam honor, MoŜe Pan  Wójt lepiej 
zna się na tej pracy. 
Nie będę nic dodawać, nie będę teŜ głosować. W świetle prawa skarga jest bezzasadna gdyŜ  
informacje otrzymałam  ciągu 14 dni od złoŜenia wniosku, ale mi chodziło  o szybkie 
udzielenie informacji, o wgląd do dokumentów do którego miałam prawo. 
Nie mogę głosować, wychodzę na czas głosowania. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – skoro radna potwierdza, Ŝe skarga w świetle prawa jest 
bezzasadna i wychodzi, to jak ja mam głosować. 
 
Radna Joanna Krupska -  mi zaleŜało na czasie . 
 
Radny Andrzej Romaniuk – przecieŜ termin został zachowany -  odpowiedź zmieściła się w 
czasie. 
 
Radna Joanna Krupska – macie sumienia i swoje racje więc zagłosujcie jak chcecie. 
Pan Wójt moŜe tłumaczyć  się jak chce. 
 
Wójt Gminy – czy po udzieleniu informacji nadal Pani uwaŜa, Ŝe moje działanie było 
bezprawne? 
 
Radna Joanna Krupska – jeŜeli zrobił to Pan ze złości to  rozumiem, ale patrząc na te ksero 
mam przeświadczenie, Ŝe chciał Pan coś ukryć  gdyŜ widzę  nieprawidłowości w tych 
dokumentach. 
Komisja Rewizyjna badała skargę . 
 
Wójt Gminy -  czy nadal Pani uwaŜa, Ŝe skarga była zasadna? 
Powiedziałem, Ŝe mogę  przeprosić, wyciągnąłem do Pani rękę by uniknąć  - przeciąć  dalszą 
niejasną sytuację. 
 
Radna Joanna Krupska -  powiedział Pan do mnie, Ŝe moŜe Pani złoŜyć skargę  więc  
Pańskie Ŝyczenie jest dla mnie rozkazem. 
 



Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski    - wiedząc, Ŝe skarga jest bezzasadna 
naraziła Pani  na koszty Radę Gminy. 
 
Radna Joanna Krupska –  posiedzenie Komisji Rewizyjnej naleŜało przełoŜyć na inny 
termin – nie chce dzisiaj dyskutować na te tematy. 
Opuściła salę obrad. 
 
Radny Jan Borowik –co stało na przeszkodzie by umoŜliwi ć radnej wgląd do tych 
dokumentów? 
 
Wójt Gminy – organy administracji działają niezwłocznie -  bez zbędnej zwłoki  
- muszę się zastanowić czy danej informacji mogę udzielić – przecieŜ nie wszystkie 
dokumenty są jawne.  Zadałem sobie pytanie – czy oferty moŜna udostępnić i  napisałem 
pismo, by radna zgłosiła się 5.02. br. w międzyczasie zapytałem kontrolujących nas z RIO  
i  otrzymałem odpowiedź, Ŝe  napisz Pan, Ŝe udostępnisz w ciągu 14 dni jak przewiduje 
ustawa i tak postąpiłem. Rozmawiałem teŜ z radcą prawnym i innymi fachowcami i nadal nie 
jestem na 100% przekonany  Ŝe moŜna  było oferty udostępnić – Pani Krupska wystąpiła z 
wnioskiem jako osoba fizyczna a nie jako radna – są pewne zastrzeŜenia. 
Innym razem poprosiła o ksero listy obecności mieszkańców  wsi Przegaliny DuŜe na 
zebraniu wiejskim i teŜ po przemyśleniu – przesłoniliśmy adres zamieszkania i skserowali 
listy. Nie jest łatwo zdecydować  jakie informacje moŜna udostępnić a jakie nie. 
Nie było tu złej woli z mojej strony. 
Po Komisji Rewizyjnej przeprosiłem Panią  Krupską gdyŜ były pewne emocje z mojej strony, 
wulgaryzmów nie było ale emocje były. Wyciągnąłem rękę na zgodę gdyŜ chciałem przeciąć 
to błędne koło. 
Pani z  kontroli  RIO stwierdziła, iŜ ewenementem jest, Ŝe przychodzi  do kontrolujących 
radny i wskazuje co kontrolować więc gdzie jest ta zła wola? 
 
 
Pan Krzysztof Stańko -  przecieŜ radna Krupska była na zebraniu wiejskim w Przegalinach 
DuŜych – po co więc jej te ksero listy obecności? 
 
Wójt Gminy – nie mam obowiązku pytać. 
 
Radny Jan Borowik -  na wniosku radna Krupska podpisała się jako osoba fizyczna ale 
przecieŜ wiadomo o kogo chodzi. 
 
Wójt Gminy – jest róŜnica pomiędzy -  podpisem Wójt Gminy a  podpisem Jan Borowik, jak 
teŜ radna Joanna Krupska  a Joanna Krupska. 
NaleŜy odróŜniać organ kolegialny organu administracji a osobę fizyczną. 
Skarga dotyczy mnie więc na czas głosowania opuszczam salę. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na 
nieudzielanie  informacji publicznej przez Wójta Gminy  Komarówka Podlaska. 
 
 
 Uchwała w sprawie rozpatrzenie skargi na nieudzielanie  informacji publicznej 
przez Wójta Gminy  Komarówka Podlaska została podjęta w głosowaniu : 11za,  
2 radnych wstrzymało się od głosu/ obecnych 13/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 



Ad.4. Pan Krzysztof Stańko – pytanie do radnego Powiatu -  co z nasza drogą , czy 
planowany jest jakiś remont? 
Dlaczego Pani Krupska potrzebowała  ksero list obecności z zebrania wiejskiego? 
 
Radna Joanna Krupska – pytanie bezzasadne – nie ma odpowiedzi. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – jeszcze trwa zima a juŜ drogowcy przystąpili do reperacji drogi  
i od razu to się rozpada – praca ta jest bezcelowa. 
 
Pan Krzysztof Stańko – zaprosić kogoś z PKS na sesję – chodzi mi o uruchomienie lub 
przedłuŜenie  linii autobusowej  Lublin – Międzyrzec  Podl. –  kurs przez Przegaliny DuŜe. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – internet szerokopasmowy – komu on ma być – dla wszystkich 
czy tylko dla wybranych? 
Prosiłbym teŜ o uaktualnienie strony internetowej  Gminy – dane  nieaktualne. 
 
Radna Joanna Krupska – czy jest prawdą  , Ŝe odnośnie wniosku o środki  na wodociąg  to 
jesteśmy 13 na liście a 5 na liście rezerwowej ? 
 
Radny Zbigniew Wiszniewski -  na  drodze do wysypiska powstała duŜa  wyrwa i trzeba ją 
zabezpieczyć. 
 
Pan Stanisław Golanko – prosiłbym o wyjaśnienie sprawy podatku od wód stojących – kto 
ma to płacić? 
Co z drogą śelizna – Przegaliny DuŜe – czy został złoŜony wniosek? 
 
Radny Jan Borowik – uwaŜam, Ŝe  warunki   atmosferyczne sprzyjają by przyjrzeć się  tej 
hali sportowej – chodzi mi o to, by nie minęła gwarancja. 
Do Pana Przewodniczącego – rozumiem, Ŝe pewne rzeczy są pilne i waŜne   - chodzi mi  
termin dzisiejszej sesji , materiały były przygotowane i wysłane  w piątek  więc czy nie 
moŜna było  zadzwonić i powiadomić  Ŝe sesja będzie dzisiaj, a materiały dotrą, gdyŜ kaŜdy 
ma jakieś plany i  często  komplikuje to sprawy – zaproszenie na sesje otrzymałem wczoraj  
o godz. 1350. 
Czy skończyła się kontrola RIO – czy będzie omówienie wyników kontroli czy tylko 
protokół? 
Sugestia – jeŜeli będzie omówienie wyników – to powiadomić radnych o terminie by mogli 
uczestniczyć. 
 
Pan Kazimierz Szymanek -  nasza droga w kierunku Mokrych  została wyremontowana, 
ponieśliśmy koszt , a teraz jeŜdŜą tatry z drzewem i strasznie ją niszczą. 
 
Pani Krystyna Nowak – wyjaśniła  sprawę podatku   za wody stojące  - wszystko zaleŜy od  
klasyfikacji geodezyjnej  danego gruntu – my musimy się do tego dostosować. 
 
Radny Andrzej Romaniuk –czy wiadomo juŜ jest coś na temat zmian  - chodzi mi o mapy 
wektorowe gdyŜ mamy duŜe problemy z Agencją. 
 
Pani Krystyna Nowak – geodezja ma problemy z Agencją, u nas w podatkach jest tak jak w 
geodezji a  w Agencji jest zupełnie co innego  - to nie jest od nas zaleŜne. 
 



Pani ElŜbieta Zienkiewicz -  wniosek na wodociąg w RPO   przeszedł ocenę  formalną i 
merytoryczną ,  otrzymał 82,7 pkt.  6 wniosków zostało wybranych do dofinansowania . 
Nasz wniosek jest na 6 pozycji na liście rezerwowej. 
 
Wójt Gminy – zabierać z RPO go nie będziemy  ale będziemy teŜ składać do PROW. 
Odnośnie  zaproszenia na sesję kogoś z PKS – uwaŜam, Ŝe na sesji to trudno byłoby na te 
tematy rozmawiać, pozbierać wnioski i wystąpić na piśmie, nie wiem tylko do którego PKS  
naleŜałoby  się zwrócić. 
 
Pan Krzysztof Stańko – podjąłem tą kwestię, gdyŜ rozwaŜałem taką  ewentualność 
- by z śulinek autobus  skierował się do Przegalin DuŜych  a wyjechał  tu w Komarówce 
Podl.  – moŜe ten o godz. 520. 
 
Wójt Gminy  -  sprawa jest naprawdę cięŜka. 
Sieć  szerokopasmowa – przystąpiły 4 powiaty: łukowski, radzyński , parczewski i bialski  
- chodzi o ten program Kapitał Ludzki – dostęp  do Internetu dla  wszystkich mieszkańców, 
jest to Internet socjalny. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – socjalny to dla osób  kwalifikujących się do pomocy GOPS. 
 
Wójt Gminy  – cała idea jest taka by  zapobiec wykluczeniu spod jakiegoś operatora. 
Nasiliły się  dyskusje na ten temat  ale  chodzi tu tylko o zmianę programu, nie z RPO  ale 
Kapitał Ludzki. 
 
Radny Janusz Mazuruk – naleŜy  sprawdzić to dokładnie czy nie będzie to tylko dostęp dla 
osób wybranych. 
 
Wójt Gminy - strona internetowa  została źle zrobiona gdyŜ nie moŜna jej aktualizować, są 
problemy z naszej strony, kontaktowałem się juŜ z p. Raczyńskim. 
Chciałem by robił  aktualizacje pracownik Urzędu. 
 
Radny Janusz Mazuruk -  czy nie moŜna zmienić administratora? 
Znaleźć kogoś dobrego, koszty na pewno nie będą wyŜsze. 
 
Wójt Gminy – umowa z p. Raczyńskim jest do końca czerwca więc  będzie ktoś nowy. 
Wyrwa na drodze w Derewicznej -  będzie zrobiona przy remontach dróg. 
Wniosek na drogę śelizna – Przegaliny DuŜe – będzie składany jak będzie nabór na tzw. 
„Schetynówki”  czerwiec – lipiec. 
Hala sportowa -  planujemy wejść na dach jak będzie pogoda i zdjąć  trochę tej blachy – 
rozkręcić i zobaczyć co tam się  dzieje. 
Kontrola RIO – protokołu jeszcze nie ma. 2 kwietnia br.  jest omówienie kontroli i 
zaproszenia ma Przewodniczący Rady Gminy, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, 
Sekretarz, Skarbnik i Wójt Gminy. 
Jeśli chodzi o wywóz drzewa z lasu i niszczenie dróg to nie mamy na to sposobu. 
Jest to droga publiczna, mają prawo jeździć i nic nie da się  zrobić. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – robimy remonty a oni nadal niszczą , do niczego to nie 
prowadzi – po prostu niszczone są nasze pieniądze. 
 



Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski – obowiązują nas pewne terminy, 
musimy je zachować i stąd ta dzisiejsza sesja. 
 
Pan Mirosław Bartoś – radny Rady Powiatu  - wystąpił z propozycją rozwaŜenia tematu  
sfinansowania lub współfinansowania szczepionek HPV/ przeciwko rakowi szyjki macicy/  
 – dla dziewcząt w wieku 12-13 lat / mogą być starsze/   - szczepionka daje 85% szansy na  
uniknięcie choroby. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – podziękował radnym za wsparcie przy zakupie sztandaru dla OSP 
Komarówka Podl. 
 
Pan Kazimierz Szymanek -  proponowałbym by z wiosną umyć pomnik . 
 
Wójt Gminy – planuje przebudowę pomnika więc nie będzie juŜ go myli. 
 
Ad.7.Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski   - po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonał zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękował  wszystkim za udział. 
  

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
  
 

Protokolant            Przewodniczący  Rady  Gminy 
          
         Wiesława Troć                Marek Patkowski 
           
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  02 kwietnia  2009 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia  02 kwietnia 2009 roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
WYKAZ  UCHWAŁ  

RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji  w  dniu 24 marca   2009 roku 

 
 
 
Uchwała  Nr XXVI/147/2009 w sprawie regulaminu określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe obliczenia i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina 
Komarówka Podlaska. 
 
Uchwała Nr XXVI/148/2009 w sprawie  udzielenia odpowiedzi na wezwanie 
Pana Sławomira Szymańskiego do usunięcia  naruszenia prawa uchwałą Rady 
Gminy Nr XII/87/99 z dnia 16.09.1999r. w sprawie    wyboru ławników na 
kadencje 2000-2003 dla Sądu  Rejonowego w Radzyniu Podlaskim 
 
Uchwała Nr XXVI/149/2009 w sprawie wyraŜenia woli realizacji projektu w 
ramach Poddziałania 9.1.1. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
realizowanego przez Przedszkole Samorządowe w  Komarówce Podlaskiej oraz 
udzielenia pełnomocnictw. 
 
Uchwała NR XXVI/150/2009 w sprawie rozpatrzenie skargi na nieudzielanie 
informacji publicznej przez Wójta Gminy Komarówka Podlaska. 
 
 


